



Protokoll – Kårledningsmöte 2 maj 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 15.08

Närvarande:

Astrid Johansson

Alice Olsson

Oskar Stenberg

Henrik Jonsson

Alexandra Muhl

Julia Rosell

Kevin Storgård

Närvarande efter kl 16.30

August Schelin

§2 Val av mötesordförande

Kårledningen beslutar att

välja Astrid Johansson till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare

Kårledningen beslutar att

välja Julia Rosell till sekreterare.

§4 Val av justerare

Kårledningen beslutar att

välja Kevin Storgård till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslistan

Kårledningen beslutar att

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll

Kårledningen beslutar att

protokollet kan läggas till handlingarna.

§7 Budgetar

Inga inkomna budgetar som behöver godkännas av kårledningen.

§8 Fakturor

Inga fakturor som behöver godkännas av alla.

§9 Äskningar

Inga inkomna äskningar som behöver godkännas av alla.

§10 Utvärdering Valborg

AJ JL KS



Alice lyfter att i framtiden önskar hon att HHGS anordnar evenemang tillsammans istället för att EvU anordnar.

Optimalt vore att engagera föreningar i Valborgs-firandet för att få med fler medlemmar som deltar.

Pris för Valborgs-helgen bör diskuteras till nästa år.

Alice funderar över att införa en Valborgs-kommitté/utskott som kan förbereda Valborg inför nästa år. Det är viktigt att bevara traditionen inom kåren.

Särskilt stort intresse från internationella studenter.

§11 Gåsö – schema och plan

Astrid skriver schema för dygnet. Första bilen handlar mat på väg till Gåsö. Två bilar finns till kårledningen under tiden.

§12 Uppföljning MU

Henrik har skrivit proposition för att förändra kårledningens sammansättning.

Kårledningen beslutar att

den 10 maj kommer kårledningen att marknadsföra att "marknadsföringsansvarig" sökes. Den 24 maj hålls årsmötet och propositionen röstas förhoppningsvis igenom. 25 maj kommer kårledningen att ta ett beslut och välja in marknadsföringsansvarig till kårledningen. OM propositionen inte röstas igenom erbjuds kandidaten att vara en del av marknadsföringsutskottet.

Astrid och August formulerar text till affisch. Alexandra gör affischen. Astrid sätter upp affischerna och Henrik skickar ut i nyhetsbrevet.

Henrik reviderar propositionen och lägger till en "OM: sats".

§13 Uppföljning proposition 1 – Bilaga 2

Denna proposition har skickats ut till programföreningarna för remiss.

§14 Uppföljning proposition 2 – Bilaga 3

Astrid lyfter frågan om hur detta skall formuleras i en att-sats och till vilket kapitel i stadgan den tillhör.

August påpekar att detta skall göras senare.

August kommer att tala med projektledare för mässorna för att berätta om förslaget.

§15 Uppföljning "mellanrummet"



Det var sagt sedan ett tidigare ledningsmöte att August skulle ansvara för detta. Olof beställde en container men som stannade för kort tid och därav har projektet avstannat. August meddelar att allting ska slängas.

Olof ansvarar för att tömma rummet och Astrid meddelar detta.

§16 Veckorapporter

August Schelin – Skrivit propositioner. Varit iväg och åkt skidor.

Astrid Johansson – Planerat inför första nätverksträffen som kommer att hållas imorgon torsdag. Arbetat med GFS och överlämning. Deltagit på några aktiviteter under Valborg.

Alice Olsson – Arbetat med Valborg.

Oskar Stenberg – Arbetat som vanligt och varit i Barcelona på semester.

Henrik Jonsson – Haft möte med Essity och Cap Gemini. Anordnade tentafrukost förra onsdagen.

Alexandra Muhl – Varit på möte angående ekonomprogrammet. Varit på utbildningskonferens med GAN. Deltagit på Valborgs-firandet. Arbetsmiljöromd inplanerat. Arbetar med kursombuden.

Julia Rosell – Planerat inför "goodbye reception". Haft veckomöte med IntU samt påbörjat rekrytering. Varit hemma samt i Lund. Har en midsommarsittning inplanerat.

Kevin Storgård – Arbetat på med mail och fixat med bokningar. Haft tenta.

§17 Övriga frågor

- Avslutning för denna terminen

Kårledningen upplever att det är mycket att stå i och känner för en avslutning i juni månad.

- Unicore access

Bego har meddelat att det finns studenter med skyddad identitet och därför är det mycket viktigt att tillgången till Unicore begränsas då dessa personer är ansvariga för datan. Förslaget är att August, Henrik och Bego har access och att Kevin därmed inte längre har access. August, Henrik och Kevin för denna diskussionen vidare med Bego.

- Remiss angående ekonomprogrammet

Alexandra efterfrågar en arbetsgrupp för att arbeta med remissen angående ekonomprogrammet.

§18 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 17.00

Vid protokollet


Julia Rosell

Mötessekreterare


Astrid Johansson

Mötesordförande

OR

KS

AS




Kevin Storgård
Justerare



AS JL KS